
SORU 

2024 yılı icin TL ve USD bazlı şirketimizin ciro büyüme ve Potanstiyel Kar hedefini öğrenebilir miyim? 

CEVAP 

Bu şekilde geleceğe yönelik beklentilere ve kamuya açıklanmamış verilere yönelik bilgilerin, henüz 

kamuya açıklanmamış iken bireysel olarak herhangi bir pay sahibine açıklanması doğru değildir. 

Sermaye Piyasası Mevzuatı kapsamında sorduğunuz hususlar ile ilgili şirket yönetimi tarafından 

herhangi bir karar alınması halinde bu durum KAP ve internet sitesi üzerinden paylaşılacaktır. 

Dolayısıyla bireysel talepler doğrultusunda bu hususlarda sürekli olarak bilgi vermemiz hem yasal 

olarak hem de şirket yönetiminin iş ve işleyişi kapsamında mümkün değildir. Bu noktada halka açık bir 

şirket olmamız dolayısıyla gerekli bilgileri tüm paydaşların göreceği şekilde KAP üzerinden 

paylaştığımızı da belirtmek isteriz. 

 

SORU 

CEO ve YK’nın EÇB’ye dair 1-3 ve 5 yıllık stratejik planları nedir? 

CEVAP 

Rekabetçi bir piyasa içinde yer almamız ve sorulan soruların cevaplarının şirket sırrı niteliğinde olması 

dikkate alındığında ileride olması henüz şüpheli kamuya açıklanmamış bilgilerin bu şekilde 

paylaşılması doğru ve yerinde değildir. Sermaye Piyasası Mevzuatı kapsamında sorduğunuz hususlar 

ile ilgili şirket yönetimi tarafından herhangi bir karar alınması halinde bu durum KAP ve internet sitesi 

üzerinden paylaşılacaktır. Dolayısıyla bireysel talepler doğrultusunda bu hususlarda sürekli olarak 

bilgi vermemiz hem yasal olarak hem de şirket yönetiminin iş ve işleyişi kapsamında mümkün 

değildir. Bu noktada halka açık bir şirket olmamız dolayısıyla gerekli bilgileri tüm paydaşların göreceği 

şekilde KAP üzerinden paylaştığımızı da belirtmek isteriz.  

 

SORU 

2020-2021- 2022 ve şimdi 2023 Genel kurullarinda konu edilmesine rağmen  

2022/12 de 1.197.184,237 TL 

2023/12 de 3.195.129.174 TL 

2024 yılı 1. Çeyrek 3.655.909.072 (yaklasik 500 milyon yeni borç yükü daha) 

Holding borcunun ödenmemesi, ödeme planı dahi sunulmaması, yüksek enflasyonda şirket yapısının 

mali açıdan zayıflatılmasına göz yumma, Holdinge avantaj sağlama, holding ve grup şirketlerine hatta 

CEO Emre Erciyas’a borç para vermesi ve bu borcu ödemek için holdingin bir ödeme planı sunmaması 

ve/veya şirketin bankalara ödediği faiz tutarı kadar parayı holding’den almaması sonucu düşük kar 

gösterilmesi sonucu devletin ve yatrımcıların aleni zarara uğratılması hususuna çözüm üretilecek mi ? 

Borç neden ödenmiyor ısrarla? 

 

 

 



 

 

CEVAP 

Şirket mali yapısının bilinçli bir şekilde zayıflatılması ve düşük kar gösterilmesi gibi bir durum söz 

konusu değildir.  

2023 yıl sonu bağımsız denetim raporundan da görünebileceği üzere her ay itibarıyla adat faizi 

tahakkuk ettirilmektedir. Adat faizi ise Erciyas Çelik Boru’nun toplam bankalardan borçlanma 

ortalaması her para biriminde USD,TL ve EUR’da ne kadar ise, bunun üzerine minimum %1 eklenmek 

suretiyle belirleniyor. Bu adat faizlerini, bağımsız denetim raporunun dipnotlarında, esas 

faaliyetlerden gelirler altında görebilirsiniz. Bu tutarlar bağımsız denetim raporu dipnotlarında 

görülebilir. 

Gerçekleştirilen Genel Kurul’da belirtildiği üzere, 2023 yılında afet geçirmemiz, EYT’nin yürürlüğe 

girmesi ve bunların yanında ekonomik koşulların belirsizliği ve enflasyonist baskıların artması 

nedeniyle borçlanma piyasası koşullarındaki sıkılaştırmalar malumdur ancak konuyla ilgili çalışmalar 

devam etmektedir. Emre Erciyas’a verilen borç ise 31.03.2024 döneminde kapatılmıştır. 

 

 

SORU 

3. Madde’de yer alan şirket borçlanmasının enflasyon sonucu ortaya çıkan durumlar ve borç 

ödenmemesi durumu neticesinde yeniden borçlanma ve giderler kalemi hesaplandığında ERCB 

hissedarlarının bilanço kaleminde verilen borç neticesinin tahsil edilmemesinin şirkete verdiği maddi 

değerin miktarı nedir?  

Yasal faiz işlenmesi, gözükmeyen enflasyon ve diğer durumlar neticesinde bu tahsilatın 

yapılmamasının şirkete verdiği değer hesap cetvelinin çıkarılması ve bildirilmesi.  

 

CEVAP 

Şirkete verilen maddi bir zarar söz konusu değildir. Tüm ilişkili taraflardan alacaklar için adat faizi 

işletilmektedir. Bir üstteki maddede açıklandığı üzere Grup şirketlerine yansıtılan adat faizi sadece 

2023 yılı için 277.804.956 TL’dir. Bilakis vergisel avantajlarından ERCB yararlanmaktadır. 

 

 

SORU 

Sayın Emre Erciyas, Holding yönetiminde CEO iken Holding’den değil de neden Erciyas Çelik Borudan 

borçlanmıştır?  

2023/12 - 7.856.526  

2024/3  - 9.607.844 TL 

ilave borç mu? faiz geliri mi ? 



Bu borçlanmayı Emre Erciyas Holding’den degil de Halka Açık ERCB almayı etik bulmakta mıdır? Borç 

sebebi nedir? Ödemeyi düşünüyor mu?  

Bu borç yüzünden şirketin maddi zararı var mıdır? Faiz ve enflasyon farkı ile gözükmeyen reel 

enflasyon neticesinde nedir. 

 

CEVAP 

Öncelikle sözkonusu tutarlar nakden yapılan ödeme değil, ticari ilişki kapsamında zaman içinde 

tahakkuk eden alacak bakiyeleridir. Kaldı ki, her ne kadar 2023 bilançosunda görünse de Emre 

Erciyas’ın Erciyas Çelik Boru’ya olan borcu 31.03.2024 itibariyle kapanmış durumdadır. Yukarıdaki 

cevaplarda belirtildiği üzere tüm ilişkili taraflardan alacaklara adat faizi işletilmektedir, bundan dolayı 

şirkette herhangi bir maddi zarar söz konusu değildir.  

 

SORU 

-Ticari Alacaklar Kalemi  

-Toscelik Erciyas adi ortakligi-1   2023/12/ 46.823.135 --- 2024/1- 154.937.990 TL 

-R.C Endüstri                                    2023/12/ 44.956.783 --- 2024/1-  106.188.166 TL 

-Tosçelik Erciyas adi ort.2             2023/12/ 10.670.464 --- 2024/1- 115.918.953 TL 

RC Endüstri’de ERCB nin ortakligi %20 diğer %80 iken neden borç veren taraf ERCB?  

Holding değil Şirketin açıkça kaynaklarının holding ve diğer %80 payına kullandırılması konusunda 

yönetim durumu etik bulmakta mıdır? Neden buna izin vermektedir? Buna izin vermek zorunda mı 

hissetmektedir? Holdingte aynı anda yönetimde oldukları için yöneticiler baskı görmekte midir? Taraf 

mı tutmaktadır? 

 

 

CEVAP 

Erciyas Çelik Boru’nun Erciyas Rail ve Erciyas Lojistik şirketlerindeki pay oranı %20 olmasına rağmen, 

sahip olduğu imtiyazlı paylar nedeniyle yönetim hakkı Erciyas Çelik Boru’dadır. Erciyas Çelik Boru ve 

RC Endüstri bu yatırımı birlikte yapmaktadır. ERCB’nin 31.12.2023 mali tablolarında da görüleceği 

üzere RC Endüstri’den diğer alacağı sözkonusu değildir. 44.956.783 TL tutarındaki alacak ticari 

alacaktır. 

 

 

 

 

 

 



SORU 

Diğer alacaklar kısmında yer alan Argaios Turizm Yatçılık 2.332.889 -2024/1 - 2.700.835 TL ve diğer 

sınıfı 5.632.028 TL 2024/1 - 290.827 TL borç sebebi nedir? Şirket yönetim kurulunun biri ya da 

birilerinin kisişel ya da menfaat durumu ile gayri etik verilen borç statüsünde midir? Ödemeyi 

düşünüyor mu? Bu borç yüzünden şirketin maddi zararı var mıdır? Faiz ve enflasyon fark ile 

gözükmeyen reel enflasyon neticesinde. 

 

CEVAP 

Grup şirketlerinde, verimlilik ve maliyet avantajı amacıyla bazı hizmetlerin tek merkezden 

yürütülmesi veya ortak fayda sağlayan bazı harcamaların diğer şirketlere de yansıtılması türü 

uygulamalar holding şirketlerinde yaygındır. Sözkonusu rakam da aynı kapsamdadır. Argaois 

Turizm’den olan alacağın içeriği, nakit borç verilmesi değil, bu kapsamdaki işçilik ve genel gider 

maliyetlerinin yansıtmasıdır. 2024 yıl sonuna kadar alacağın tahsil edilmesi planlanmaktadır. 

Sözkonusu tutarlar finansal tablo ve raporlarda görünmektedir. İlk çeyrekte borcun çok büyük bir 

kısmı ödenmiştir. Diğer alacaklar bakiyesi ise 31.03.2024’te 202k TL’ye inmiştir. Tüm grup içi alacaklar 

için mevzuata uygun şekilde adat faizi işletilmekte olup, ERCB’nin maddi zararı söz konusu değildir.  

 

SORU 

Diğer alacaklar kısmında yer alan, 2022’de 10.400.016 olan 2023’de 93.533.934 TL borç alacak 

2024/1 de 95.113.563 TL kalemi Övgün Gayrimenkul Yatırım A.Ş borç sebebi nedir? Ödemeyi 

düşünüyor mu? Bu borç yüzünden şirketin maddi zararı var mıdır? Faiz ve enflasyon farkı ile 

gözükmeyen reel enflasyon neticesinde.  

CEVAP 

Şirkete verilen maddi bir zarar söz konusu değildir. Yukarıdaki cevaplarda belirtildiği üzere tüm ilişkili 

taraflardan alacaklara adat faizi işletilmektedir. Geri ödemenin yapılması planlanmaktadır.  

SORU 

CEO ve Tüm Yönetim Kurulu üyelerinin çoğunluğunun aynı zamanda Holdingde yönetimde olması 

dolayısıyla; ERCB den yana değil Holdingden yana tavır almak ve holdinge avantaj sağladığı açıkça göz 

önündedir. 

2022 /2023 /2024 dönemlerine dair sponsorluk, gezi-tur, konferansların ve diğer ortak ödemelerin; 

Son 3 yılda Erciyas Çelik Boru üzerinden yapılan sponsorluk gideri ile Erciyas Holding ve diğer 

iştiraklerin sponsorluk ve pazarlama giderleri kalemi gideri nedir? ERCB Yönetiminde yer alan üyeler 

ile diğer kalem’e ait kalemlerden ne kadar holding, ne kadar Erciyas Çelik Boruya ödettirilmistir.  

 

CEVAP 

2022,2023 ve 2024 ilk çeyrek dönemlerine ilişkin ERCB sponsorluk, gezi giderleri sırasıyla 439k USD, 

470k USD, ve 74k USD’dir. Tüm giderler ERCB ve ERCB’ye konsolide olan iştiraklerinin giderleridir. 

Muhasebe standartları ve SPK düzenlemeleri kapsamında gerekli bilgilendirmeler mali tablo ve 

raporlarımız ile özel durum mevzuatı çerçevesinde düzenli olarak yapılmaktadır. 



SORU 

SPK kanunu;  

c) Gündemde madde bulunmasa bile, yolsuzluk, yetersizlik, bağlılık yükümünün ihlali, birçok şirkette 

üyelik sebebiyle grevin ifasında suçluluk geçimsizlik nüfusun kötüye kullanılması gibi hakli sebeplerin 

varlığı halinde. Yönetim kurulu üyelerinin görevden alınması ve yerine yenilerinin seçilmesi hususları 

genel kurulda hazır bulunanların oy cokluğuyla gündeme alınır. 

CEO ve Tüm Yönetim Kurulu üyelerinin çoğunluğunun aynı zamanda Holdingde yönetimde olması 

dolayısıyla; ERCB den yana değil Holding den yana tavır almak durumu göz önünde bulundurulursa 

olası ileride borç ödemenin parasal değil, pay devri durumu gündeme gelmesi durumunda Özbal-

ERCB birleşmesinde 2021-6 ay da 600 milyon usd KMPG birleşme rakamının öngördüğü halde 

piyasada 2024 ortasına gelmemize rağmen halen o değere ulaşmamış Erciyas Çelik Boru durumu 

ortada iken  

• Aynı Holding ve ERCB yönetim kurulu Erciyas Vagon ya da Erciyas Hyperloop sirketinin de 3/5 yıl 

ulaşamayacağı bir özbal-ercb KMPG tarzı bir ütopik değerden değerleme yaparak Pay senedi devri 

durumu olusması durumunda yine aynı yöneticiler ERCB’den değil holding’den yana tavır alacağı 

aşikar gözüken durumdur. 

• Yönetim böyle bir durumda ne kadar şeffaf olacaktır?  

• Değerleme durumunu güvenirliliği inandırılıcığı nasıl sağlanacaktır 

• Yatırımcı korunması bu yönetim kurulu kararı ile etik midir?  

• Kurul ve yönetim böyle bir durumda kendi paylarını dışarıda bırakarak, yatrımcının korunması adına 

sadece halka açık pay sahiplerinin oylama neticesinin salt çoğunluğu ilkesini benimser mi?  

 

CEVAP 

TTK’da gündeme bağlılık ilkesi esastır. Ancak Ticaret hukuku ve SPK mevzuatı kapsamında, belli 

şartların sağlanması halinde gündem dışı müzakere ve oylama imkanı olabilir. Sözkonusu ön şart, 

genel kurulda bununla ilgili çoğunluk sağlanmasıdır. TTK ve SPK Mevzuatı gereği, genel kurul sırasında 

sadece bir önerge verilmesi, gündem dışı görüşme yapılması, oylama yapılarak karar alınması için 

yeterli değildir. 

 

SORU 

107 M olan finansman gideri ise 390M olmuş. Sürekli artan bu gider konusunda yönetim kurulu ve 

CEO’nun çözüm düşüncesi nedir? Bu finansman giderleri içinde holding kaleminin giderleri ERCB’ye 

yansıtılmış kalemler var mıdır?  

 

CEVAP 

Erciyas Holding’in herhangi bir gideri EÇB’ye yansıtılamaz, yansıtılmamıştır. Bilindiği üzere şirketimiz 

ihracat odaklı bir şirkettir. Üretimde kullanılan hammadde ve malzemeler döviz ile fiyatlanmakta, 

keza satışlarımızın da büyük kısmı yabancı para ile yapılmaktadır. Bu durum döviz kuru hareketlerinin 

kur farkı geliri ve kur farkı gideri olarak bilançoda önemli bir yer tutmasına neden olmaktadır. 



Özellikle döviz kurlarının hızlı yükseldiği dönemlerde bu pay daha da artmaktadır. Bilindiği üzere 

geçtiğimiz yıllarda ülkemizde döviz kurları önemli oranda yükselmiştir. Bu durumun bilanço kalemleri 

üzerindeki yansıması, kur farkı kaynaklı giderlerin de aynı ölçüde büyümesi şeklinde olmuştur. 2024 

yılı ilk çeyreğindeki 390.123.722 TL finansman gideri tutarının 57%’lik kısmı kur farkı giderlerinden 

kaynaklanmakta olup dolayısıyla büyük bir kısmı kurlardaki artış kaynaklıdır. Her iki dönem 

kıyaslandıgında ortalama kur artısı 60%’ın üzerindedir. 2023 yılındaki finansman giderimizin içerisinde 

yer alan faiz gideri 248.454.687 TL olup, diğer grup şirketlerine kesilen adat faizi ise 277.804.956 TL 

karşılığıdır. 

 

SORU 

Holding, hukuki niteliği olmayıp tek bir merkezden kendisine bağlı firmaları yönetirler ve farklı 

alanlarda faaliyet gösterirler. Holding çatısı altındaki kurumlara işveren ve onu kontrol eden 

sistematik iken, zaten ERCB sahibi iken, Vagon tarafının iştiraki ve pay sahibi olmaya devam 

etmektedir. Bu bildiğimiz sistemin inkarı degil midir? Neden Holding zaten işi yürüten taraf olan 

Erciyas Çelik Boruya teslim etmiyor? 

-Vagon kısmında hiç satış yapılmamış 4m zarar edilmiştir. Vagon kısmında çok beklentileri var boru 

kısmını geçeceği defaatle belirtildi. Konu hakkında bilgilendirme yapar mısınız? 

-Halka arz düşüncesi? ERCB pay devri ve yönetim kurulunun Erciyas Vagona dair 1/3, 5 ve 10 yıllık 

stratejik planları nelerdir? 

  

CEVAP 

İlk paragraftaki soru anlaşılamamıştır. 

Vagon kısmında hiç satış yapılmamış ifadesi doğruyu yansıtmamaktadır. 31.12.2023 sene sonu 

itibariyle Vagon satışı 162 milyon TL’dir. Vagon ile alakalı yatırım çalışmalarımız devam etmektedir. 

Sıfırdan kurulan bir üretim şirketi olmasına karşın faaliyet karlılığı 31.12.2023 itibariyle %13’tür. 

Kuruluş ve teşkilatlanma aşamasında olan Şirket yapacağı yatırımlar nedeniyle borçlanmalarının faiz 

yükü nedeniyle zarara geçmiştir. Birinci önceliğimiz borçların bir an evvel ödeyebilecek şekilde 

şirketimizi kar eder seviyeye getirip,kalkınmasını sağlamaktır. Vagon tarafında önceliğimiz uygun vade 

şartlarda yatırıma yönelik finansman temini ile yatırımımıza hız kazandırmak. Öncelikle ilk fazda 1000 

adet, ardından 3000 adet vagona çıkacak bir üretim kapasitesi planlamaktayız. Ağırlıklı olarak 

neredeyse yurtdışına ihracat yapar pozisyondayız vagonda. Bu şekilde ülkemize döviz kazandırıcı 

faaliyetlerimize devam ederek bu sektördeki bilinilirliğimizi daha da artırarak ciro ve karlılığımızı 

yükseltme hedefindeyiz 

 

 

SORU 

Erciyas Vagon, Erciyas Rail ve Erciyas Lojistik olarak ikiye bölündü. Kayseri’deki 200 dönümlük arazi 

Raile, Eskisehir’deki arazi de Lojistiğe verilmiş. Tabi biz yeni öğreniyoruz. Kayseride yapı ruhsatı 

başvurusu yapılmiş ve ayrıca inşaat için teklifler alınmış. Buna dair bilgilendirmeleri? Yönetim halka 

açık bir şirkette saklı tutması ne kadar etik bir durumdur? Bu durum’dan halka açık bir şirketten fayda 



sağlayan olmuş mudur? Statü gereği önemli olan bir konu neden halka açık kap bildirimi 

yapılmamıştır? 

 

CEVAP 

Açıkladığımız faaliyet raporumuzda görülebileceği üzere Erciyas Vagon ve Ulaşım Araçları A.Ş.’nin 

22.03.2024 tarihinde tam bölünme işlemi gerçekleştirilmiştir. Öncesinde ticaret sicilde ilan edilerek 

tescil edildi, bölünmeye ilişkin şirket bilançoları ve bölünme planı Şirket merkezinde incelemeye 

açıldı. İlgili tüm bildirimler SPK düzenlemeleri çerçevesinde KAP’ta yayınlanmıştır. 

 

SORU 

Briza Önce satışı durdurulmuştu? Karbon emisyonu neticesinde? Halka arz düşüncesi olabilir dendi? 

Yönetim kurulunun Brizaya dair 1/ 3 ve 5 yıllık stratejik planarı nelerdir?  

 

CEVAP 

Briza Elektrik Üretim San. ve Ticaret A.Ş.’de sürdürülebilirlik alanındaki en büyük faaliyetimiz. 

Yenilebilir enerji alanında 2023 yılında kurulu RES santralleri ile Briza’nın verimliliği kıyaslandığında 

Türkiye ortalamasının yaklaşık %6 üzerinde bir verimlilikle 2023 yılını %38,06 kapasite faktör 

ortalamasıyla tamamladığı görülmektedir.  

2023 yılında enerji üretimlerine dayalı kapasite faktörüne göre Briza bulunduğu bölgede ilk 10 şirket 

içerisinde yer almaktadır. Verimlilik açısından bakıldığında çok değerli bir şirkettir. İlerleyen dönemde 

kapasite artışları da değerlendirilebilecektir. 

Briza’nın satışları 2024’un sonuna kadar YEKDEM kapsamındadır. Sonrasında serbest piyasaya 

geçildiğinde satış sözleşmesini yıllık yapmak ya da serbest piyasa üzerinden yapmak gibi 

seçeneklerimiz elimizde. Bunu da 2024 yılı Ekim ayından itibaren piyasadaki fiyatlamalara göre 

değerlendireceğiz. Kapasite artışı için yerimiz mevcut, bunların da analiz ve çalışmalarını yapıyoruz. 

 

SORU 

Hyperloop Erciyas’ın pay durumunun belirlenmesinde Yönetim kurulu’nun Holdinge pay verme sebep 

gerekçesi nedir? Neden Taraf ERCB Tek başına düşünülmemiştir. Ana sermaye kimin kasasından 

sağlanmıştır? Ercb den mi?  

 

CEVAP 

Şirket kuruluşuna ilişkin tüm bilgiler Ticaret sicil gazetesinde mevcuttur. Şunu vbelirtmek gerekir ki, 

Hyperloop uzun vadeli bir vizyon projesidir. 

 

 

 



SORU 

Ceo ve Yönetim Kurulu, Erciyas Çelik Boru’nun son 2,5 yıllık halka açık dönemini göz önünde 

alındığında kendilerini;  

-Yönetim  

-Büyüme-Ciro-Kar  

-Yatrımcının Korunmasi ilkesi  

-Şeffaflık ilkesi açısından kendilerini başarılı bulmakta mıdır; 10üzerinden kendilerini her madde için 

ayrı ayrı değerlendirme puanı kaç olur? 

 

CEVAP 

 

Çelik boru üretimi alanında hem yurtiçinde, hem de yurtdışında süregelen ve takipteki projelere 

dayalı beklentilerimiz yüksektir. Çelik boru sektöründe geçtiğimiz yıllarda olduğu gibi bu yıl da 

sektörün lideri konumunda olmayı hedefliyoruz. 2023 yılı ISO 500 Büyük Sanayi Kuruluşu araştırma 

sonuçlarına göre Erciyas Çelik Boru San. A.Ş. ihracat bazlı satışlarda 101. Sırada, net satışlarda 226. 

Sırada, aktif büyüklüğünde 219. Sırada ve üretimden net satışlarda 324. Sırada yer almıştır. Şirketimiz 

üretimden net satışlarda bir önceki yıla göre 128 basamak iyileşme kaydetmiş, 2023 yılında 

Türkiye’nin ilk 1000 ihracatçısı sıralamasında 128. sırada yer almıştır. 

 

Ayrıca Fortune 500 araştırmasına göre de şirketimiz net satışlarda 2023 yılı 263’üncü sırada 

tamamlayarak, 2022 yılındaki 353. Sıradan 90 basamak daha yükselerek 2023 yılını tamamlamıştır.  

 

2023 yılı ihracat satışlarımız ağırlıkla Afrika ve Avrupa kıtasına gerçekleştirilmiş olup, Asya, Latin 

Amerika’ya da satış yapılmıştır. Kuruluşundan bu yana 90+ ülkeye ihracat yapan Şirketimiz, 2023 

yılında portföyüne yeni müşteri ve ülkeler kazandırmıştır. Bu yıl Çelik Boru alanında daha önce 

rekabetin içinde olmadığımız bölgesel ısıtma hatları ile ilgili olarak boru özel izolasyonu için partner 

edinip, ortaklaşa stratejiler ile hem yeni bir pazara hem de gelişime açık, potansiyeli yüksek olan yeni 

bir alana, farklılaştırılmış bir ürün ile giriş yaptık. 2023 yılı Türkiye büyük çaplı çelik boru ihracatının 

yaklaşık %34’ünü Erciyas Çelik Boru San. A.Ş. gerçekleştirmiş olup, ihracat satış hacmimiz 170 bin 

tonun üzerinde gerçekleşmiştir. Faaliyet alanımızdaki büyük çaplı boru ihracatında 2023 yılında da 

lider konumundayız ve hedefimiz 2024 yılında da aynı başarıyı Pazar payımızı artırarak göstermektir. 

 

Faaliyet gösterdiğimiz sektörlerde pazar payımızı satış pazarlama, iletişim ve üretim performans 

yeteneğimizle artırmak; imkan ve verimlilik ölçümleri dahilinde yurtdışı yeni yatırımlarla büyüme ve 

karlılığımızı artırmak ana hedefimizdir. Ayrıca gelişen dünya ve teknolojiye dayalı olarak faaliyet 

gösterdiğimiz tüm alanlarda yapay zeka (AI) teknolojisinin kullanımını artırarak sürdürülebilirliği 

sadece insan kaynağına dayalı olmaktan arındırarak, maximum seviyede otomatize ederek 

kaynaklarımızı daha verimli hale getirmeyi amaçlamaktayız. İçinde bulunulan makroekonomik ortam, 

şirketimizin faaliyet konusu ve mevcut rekabet ortamına rağmen, FORTUNE 500 ve ISO 500 gibi 

objektif sıralamalarda yerinin yükseldiği dikkat alındığında, özverili bir yönetimle başarılı bir grafik 

çizildiği görülebilmektedir. 

 



SORU 

Şirket genel kurulu yapılan yıl içinde ne gibi kurumsal yönetim çalışmaları yaptı? Önümüzdeki yıl ne gibi 

iyileştirmeler yapılacak? 
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SPK’nın mevzuatına uygun şekilde oluşturulmuş olan komitelerimiz aktif olarak toplanmakta, Yönetim 

Kuruluna raporlama yapmaktadır. Yönetim Kurulu seçiminde bağımsız kadın üye adayımız da mevcut 

olup, yeni dönemde kurumsal yönetim kritelerinden olan kadın üye kriterini de tamamlamış olmayı 

hedefliyoruz. OECD ve SPK’nın kurumsal yönetim ilkelerine uyum konusunda azami özen gösterilerek 

şirketimizin kurumsal yönetim ilkelerine uyum düzeyinin iyileştirilmesi için çalışmalarımız devam 

etmektedir. Sürdürülebilirlik alanında pek çok çalışmamız mevcut. Bu alana çok önem veriyoruz. 

Gelecek nesillere yaşanabilir bir dünya bırakmak doğrultusunda 2030 yılı hedeflerimizi belirlemiş ve 

bu alanda çalışmalarımızı sürdürmekteyiz. KAP’ta açıklanmış olan Sürdürülebilirlik raporumuzdan 

detaylı bilgilere ulaşabilirsiniz. 

SORU 

Yönetim kurulu kendi performansını nasıl değerlendiriyor ? Yönetim kurulunda bir değişiklik 

yapılıyorsa, bunun nedenleri nedir ve yeni aday hakkında ayrıntılı bilgi. 
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Yönetim Kurulunda bağımsız kadın üye adayımız var , SPK tarafında da uygunluğu değerlendirilmiştir. 

Tüm Yönetim Kurulu’nun CV’si ve Bağımsızlık Beyanları Genel Kurul Bilgilendirme Dökümanında 

KAP’da paylaşılmıştır. Bağımsız yönetim kurulu üyelerinin belli süreden fazla görev yapmaması, SPK 

düzenlemeleri gereğidir. O kapsamda yönetim kurulu üye değişimlerinin gerçekleşmesi doğal ve 

mevzuat gereğidir. 

SORU 

İcra başkanı ve yönetim kurulu başkanı aynı kişi mi? Aynı kişiyse bu iki işlevin ayrılması için bir plân 

var mı? 
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Yönetim Kurulu Başkanımız Genel Müdürlük pozisyonuna geçici olarak yeni Genel Müdür ataması 

yapılana kadar sürdürmektedir. Bu konu ile ilgili çalışmalar devam etmektedir. SPK mevzuatı 

kapsamında bildirimi gereken gelişmeler oldukça KAP’ta tüm paydaşlarımıza eşanlı olarak 

duyurulmaktadır. 

 

 

 

 



SORU 

Yönetim kurulunda icracı kaç kişi var: İleride paydaşlarla yönetim arasında bir çıkar çatışması baş 

gösterdiğinde icracı üyeler kimin çıkarını koruyacaklar? İcracı olamayan üyeler kendi aralarında 

toplanıyorlar mı? 
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Yönetim kurulumuzun görev dağılımı ve icracı olup olmadıkları ilgili mevzuata uygun olarak faaliyet 

raporları ve mali tablolarımızda düzenli olarak ilan edilmektedir. 

SORU 

Şirketin son 3 yılda oluşan istikrarsız fiyat dengesi, manipülasyon ve aşırı sert çıkış ve özellikle düşüş 

de göz önünde bulundurulursa; 

Önceki yıllarda fiyat istikrarı için de bazı teklifler ortada iken; Ercb hissesinin içler acısı grafiksel 

durumu ortada; yönetim kurulu fiyat istikrarını sağlamak, yatırımcı için daha stabil ve 

manipülasyondan uzak ve daha öngörülebilir yatırımcıya dost bir hisse oluşumuna katkı sağlamak 

adına GERİ ALIM POLİTİKASI ve sığ piyasa sorununu gidermek adına Bedelsiz ile de bunu 

desteklemeye dair bir çalışması, planı var mıdır? Yoksa yukarıda mevcut durumun,hissenin stabilitesi 

için ne tür bir önlem almayı planlamaktadır. 
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Borsalarda hisse fiyatları doğrusal şekilde ilerlemez. Keza bütün hisse fiyatları endeks kadar artmaz. 

Birçok faktöre göre fiyatlar farklılaşabilir. Örneğin yatırımlarını tamamlamış ve tam kapasite ile 

faaliyet gösteren bir şirket ile, henüz yatırım aşamasında olan bir şirketin belli bir zaman dilimindeki 

performansı aynı olmaz. Yatırım aşamasındaki şirket tam kapasite ile faaliyete geçtiğinde kârlılığı 

önceki yıllara göre değişebilir. Yatırım sürecindeki bir şirket ile yeni yatırımı olmayan bir şirketin, ya 

da ihracatçı bir şirket ile sadece yurtiçine hizmet eden bir şirket gibi çok farklı koşullarda faaliyet 

gösteren şirketlerin performanslarının karşılaştırılması isabetli sonuçlar vermeyebilir.  

 

 

 

 


